

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

「談性好幫手-成長布偶之幼兒性教育家長工作坊」

敬啟者：

「幼兒性教育」則指幫助幼兒(3歲到6歲)理解身體和性方面的知識和價值觀的教育。由於小朋友需要透過反覆、循序漸進的方式學習，因此家長應從小開始將正確的性知識灌輸給他們。家長要隨著小孩的年齡變化，教導不同的知識和學習如何回應幼兒對於認識自己身體、男女不同之處、要保護自己的身體等方面的提問。有關家長工作坊詳情如下：

日期：2023年5月20日(星期六)

時間：上午10:00-11:30

地點：本幼稚園

對象：本校各級學生家長

講員：資深社工羅佩妍姑娘(註冊社工)

內容：1. 探討幼兒性教育的重要，向家長講解如何利用布偶向幼兒進行性教育

2. 分組情境討論及示範如何回應幼兒的提問

交回條日期：五月十二日(星期五)前交回班主任。

* (曾參與講座的家長可以免費借用性教育教材布偶(一對)回家跟子女作分享。)

此致

貴家長

校長 鄭家鳳 啟

二零二三年五月八日

✂

幼兒性教育家長工作坊

回 條

敬覆者：

本人為_____班學生_____家長，樂意 / 不樂意
參加5月20日舉行之幼兒性教育家長工作坊。

(請以表示)

此致

元朗東莞同鄉會

王少強夫人幼稚園

家長簽署：_____

日 期：2023年5月_____日

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION
MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No:230507
8th May, 2023

Parent Workshop - Early Childhood Sex Education

‘Early childhood sex education’ is to let young children (age 3 to 6) understand their body and sexuality. Since children need to learn in a repeated and step-by-step manner, parents should instill correct sexual knowledge in them from an early age. Parents should teach them the knowledge and learn how to respond to children's questions about their own bodies, the differences between boys and girls, and protecting their body. The details of the Workshop are as follows:

Date : 20th May, 2023 (Saturday)

Time : 10:00 -11:30 a.m.

Venue : Our Kindergarten

Target : Parents of our school

Speaker : Ms. Lo Pui Yin (Registered Social Worker)

Contents : 1. Explore the importance of early childhood sex education, and explain to parents how to use puppets to provide sex education to young children
2. Group discussion and demonstration of how to respond to children's questions

Registration : Please complete and return the reply slip to the class teacher before
12th May, 2023 (Friday)

*Parents who have participated in the workshop can borrow sex education teaching puppets (a pair) for **free** and teach their children at home.

Yours faithfully,

Cheng Ka Fung

Principal

Parent Workshop - Early Childhood Sex Education

Reply Slip

Dear Principal,

I am a parent/guardian of the student _____ class _____,
 participate / do not participate the parent workshop on 20th May, 2023 (Saturday).

Parents / Guardian's Signature : _____

Date : _____

Note: *Please put a “✓” in the appropriate box